
Från: Funktionsadress Kommunen
Till: Funktionsadress Kommunstyrelsen
Ärende: VB: ang. rådande beslut vad det gäller 15-timmars barns rätt att nyttja sin plats
Datum: den 1 juni 2020 12:37:46

 
 

Från: Funktionsadress Kommunen 
Skickat: den 1 juni 2020 09:18
Till: AnnaCarin Lindgren <annacarin.lindgren@bollebygd.se>
Ämne: VB: ang. rådande beslut vad det gäller 15-timmars barns rätt att nyttja sin plats
 
 
 

Från: Lars-Erik Olsson <lars-erik.olsson@bollebygd.se> 
Skickat: den 31 maj 2020 21:13
Till: Funktionsadress Kommunen <kommunen@bollebygd.se>
Ämne: VB: ang. rådande beslut vad det gäller 15-timmars barns rätt att nyttja sin plats
 
Skall diarieföras.
 

Från: Cecilia Karlsson <cecilia2karlsson@gmail.com>
Skickat: den 31 maj 2020 21:01
Till: Michael Plogell; Lars-Erik Olsson; Ingridh Anderen; Ulf Rapp
Ämne: Fwd: ang. rådande beslut vad det gäller 15-timmars barns rätt att nyttja sin plats
 
 

---------- Forwarded message ---------
Från: Cecilia Karlsson <cecilia2karlsson@gmail.com>
Date: tors 28 maj 2020 kl 21:52
Subject: ang. rådande beslut vad det gäller 15-timmars barns rätt att nyttja sin plats
To: <Ingrid.anderen@bollebygd.se>
 

Hej,
Enligt skolverket har mina barn rätt att nyttja sin plats på förskolan under rådande
omständigheter. Därför har jag rätt att låta mina barn vara på förskolan de 15- timmar som
de har rätt att nyttja.
Enligt skolverket har huvudman endast rätt att vädja till föräldrar att avstå från att låta sitt
barn vara på förskolan de 15- timmar de har rätt till, i dagsläget under rådande pandemi.
Jag vet att jag har rätt att anmäla kommunens rådande beslut för granskning av
skolinspektionen, men jag vill helst slippa att göra det. Hoppas istället på att kommunen
inom kort ska ändra beslutet så att det stämmer överens med de lagar och råd som i
dagsläget gäller för förskolan.
I mina ögon ser beslutet inte ut som ett tillfälligt beslut då det har gällt sedan den 17 mars.
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Jag anser att ta ett beslut utifrån barnets bästa i stället för att stirra sig blind på smittorisk
och personalfrånvaro. pandemin och ekonomiskt svåra tider är här för att stanna under
lång tid. Därför är det viktigt att ta beslut som håller i längden.
Att skapa förutsättningar för en trygg och likvärdig god utbildning för Bollebygds barn
oavsett rådande omständigheter bör vara något man tar i beaktning när man tar beslut
som rör barn.
 
Jag är en mamma som bara vill ge mina och andras barn ett glädjefyllt liv fullt av
möjligheter och framtidstro. Detta kan jag dock inte främja endast  på egen hand utan
hoppas att flera där ibland du vill verka för detta.
Mvh Cecilia Karlsson 


